

THIS LICENCE **MUST** BE KEPT ON STATION AND AVAILABLE FOR INSPECTION  
CETTE LICENCE **DOIT** ACCOMPAGNER L'APPAREIL RADIORÉCEPTEUR ET ÊTRE DISPONIBLE POUR INSPECTION

DEPARTMENT OF TRANSPORT  
RADIO DIVISION

1945-46

MINISTÈRE DES TRANSPORTS  
DIVISION DE LA RADIO



CANADA

**Special Private Receiving Station Licence**

*(Issued in accordance with the provisions of The Radio Act, 1938, and the Regulations made thereunder.)*

**Licence Spéciale de Poste Radiorécepteur Privé**

*(Délivrée conformément aux dispositions de la Loi sur la Radio, 1938, et des Règlements établis sous son empire.)*

**R 153344**

G. L. TASTAD  
*(Christian Name in full)*  
*(Prénom au long)*

**PRINT IN BLOCK LETTERS**  
**ÉCRIRE EN CARACTÈRES D'IMPRIMERIE**

*(Surname)*  
*(Nom de famille)*

4-27-5-3  
*(Street and Number)—(Rue et numéro de l'immeuble)*

LOBURN SASK  
*(City or Town)—(Ville ou village)*

*(County)—(Comté)*

*(Province)*

IS HEREBY LICENSED, SUBJECT TO THE CONDITIONS SET FORTH ON THE BACK HEREOF, TO ESTABLISH A PRIVATE RECEIVING STATION AND/OR TO OPERATE ONE OR MORE BATTERY OPERATED RADIO RECEIVING SETS INSTALLED IN THE SAID STATION, AND INTENDED SOLELY FOR AND CAPABLE OF RECEIVING BROADCASTING, AT THE ABOVE ADDRESS PROVIDED THE SAID ADDRESS IS LOCATED IN AN AREA NOT SERVED BY AN ELECTRIC DISTRIBUTION SYSTEM.

EST, PAR CETTE LICENCE, AUTORISÉ À ÉTABLIR UN POSTE RADIORÉCEPTEUR PRIVÉ ET/OU METTRE EN SERVICE UN OU PLUSIEURS APPAREILS RADIORÉCEPTEURS FONCTIONNANT AU MOYEN DE PILES INSTALLÉS DANS LEDIT POSTE, EXCLUSIVEMENT DESTINÉS ET PROPRES À RECEVOIR LA RADIODIFFUSION, À L'ADRESSE CI-DESSUS POURVU QUE LADITE ADRESSE SOIT DANS UNE RÉGION NON DESSERVIE PAR UN RÉSEAU DE DISTRIBUTION D'ÉLECTRICITÉ.

**THIS LICENCE EXPIRES ON THE 31st MARCH, 1946 - CETTE LICENCE EXPIRE LE 31 MARS 1946.**

RECEIVED THE SUM OF TWO DOLLARS (\$2.00), LICENCE FEE, THIS 14 DAY OF April A.D. 1945

REÇU LA SOMME DE DEUX DOLLARS (\$2.00), REDEVANCE DUE, CE 14 JOUR DE April A.D. 1945

ISSUED ON BEHALF OF THE MINISTER OF RECONSTRUCTION.  
ÉMISE AU NOM DU MINISTRE DE LA RECONSTRUCTION.

*Handwritten signature and date: 15 April 1945*